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Technische vragen 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 

FRACTIE: PvdA Maastricht 

  

Vraagnummer:  1 

Pagina: 39/40 

Vraag: U schrijft op pagina 39 dat het aantal locaties basisonderwijs teruggebracht wordt 
naar 23 locaties in 2023 en 21 locaties in 2025. In 2022 hadden we nog 28 locaties. 
Welke vijf scholen sluiten/verdwijnen lopende het jaar 2023 om op het aantal van 
23 locaties uit te komen? en welke twee scholen sluiten/verdwijnen na 2023 om op 
het aantal van 21 locaties (in 2025) uit te komen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  2 

Pagina: 40 

Vraag: Verordening voorzieningen onderwijshuisvesting Maastricht 2021: in hoeveel 
gevallen heeft u in 2022 moeten beslissen op aanvragen met een spoedeisend 
karakter? Om welke scholen ging dit en wat was de aard en aanleiding van de 
aanvraag? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  3 

Pagina: 41 

Vraag: SPUK ventilatie in scholen: waarom zijn de uitkeringen niet doorgestort aan het 
schoolbestuur van KomLeren? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  4 

Pagina: 42 

Vraag: De verhouding VSV per aantal leerplichtigen is hoger (1,62%) dan begroot (1,18%). 
Hoe verklaart u deze stijging? En hoe verklaart u de daling in het aantal 
leerplichtigen? Hoeveel van de leerplichtigen (11.387) was per 1 oktober in België 
of een andere gemeente ingeschreven? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  5 

Pagina: 42 

Vraag: Waarom neemt het percentage peuters dat gebruik maakt van peuteropvang met 
VVE-programma niet toe? Is dit te linken aan wachtlijsten en te weinig 
kindplekken? 
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Technische vragen 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 

 

FRACTIE: PvdA Maastricht 

  

Antwoord:  

  
 

FRACTIE: PvdA Maastricht 

  

Vraagnummer:  6 

Pagina: 42 

Vraag: Hoe verklaart u de forse stijging van het percentage doelgroeppeuters dat gebruik 
maakt van peuteropvang met VVE-programma? In relatie tot de vorige vraag: 
kunnen we dan constateren dat het aantal indicaties fors is toegenomen?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  7 

Pagina: 43 

Vraag: Wat bedoelt u met ‘facilitering van de kindcentrum-ontwikkeling ten behoeve van 
doorgaande pedagogische leerlijnen’? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  8 

Pagina: 43 

Vraag: Hoe ziet de deelname van Maastricht aan de Gelijke Kansen Alliantie er precies uit? 
Welke interventies, ontwikkelingen of concrete zaken worden vanuit deze 
deelname georganiseerd, gefaciliteerd of gefinancierd? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  9 

Pagina: 46/301 

Vraag: Hoe verklaart u dat de aanvragen voor de subsidie EAM lager dan vooraf verwacht 
zijn? Kunt u een overzicht geven welke subsidies zijn uitgegeven (en de bedragen)?  
Daarnaast staat op pagina 301 dat er nog een bedrag van €82.381 ‘over’ is van het 
oorspronkelijke subsidieplafond. Valt dit bedrag vrij in het jaarrekeningresultaat? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  10 

Pagina: 46 (i.r.t. pagina 289) 
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FRACTIE: PvdA Maastricht 

Vraag: OAB (verstrekker: OCW/Uitkeringscode: D8): U heeft een reserve van €101.916 
opgebouwd in 2022. Waarom? Met welke reden bouwt u een reserve op in plaats 
van het geld voor onderwijsachterstanden in te zetten? 
SPUK inhalen COVID-19 onderwijsvertraging (verstrekker: OCW/Uitkeringscode: 
D14): Ook hier heeft u een reserve opgebouwd, terwijl het hier een SPUK betreft 
gerelateerd aan COVID-19. Waarom heeft u dit geld in 2022 niet uitgegeven? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  11 

Pagina: 54 

Vraag: Hoeveel kinderen/jongeren hebben in 2022 deelgenomen aan activiteiten van 
Stichting Stadsnomaden in de leegstaande school in De Heeg? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  12 

Pagina: 29 

Vraag: Kunt u ons meer informatie geven hoe de economische samenwerking in zuid 
Limburg verloopt? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  13 

Pagina: 29 

Vraag: Hoe ziet de samenwerking de economische ontwikkelingen in Zuid Limburg? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  14 

Pagina: 29 

Vraag: Welke invloed heeft het grote banenverlies van VDL-Nedcar op deze 
ontwikkelingen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  15 

Pagina: 29 

Vraag: Kunt u ons verduidelijken hoe de banen ontwikkelingen er voorstaan momenteel? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  16 

Pagina: 29 

Vraag: Kunt u ons aangeven of er euregionale samenwerking bestaat op het gebied van 
economische samenwerking? Zo ja, hoe ziet deze samenwerking de economische 



Technische vragen - Jaarrekening 2022 

(bij indiening uiterlijk 16-6-2023 (12:00 uur), worden antwoorden uiterlijk 29-6-2023 in 

de dagmail en bij de vergaderingen geplaatst. 

 BINNENGEKOMEN 
 TEAM DOCUMENTSERVICES 
 D.D. 16-06-2023 
 No. 2023-02834 (RAAD)  
 No. 2023-02835 (CONCERNZAKEN)  

Technische vragen – Jaarrekening   Pagina 4 van 13 

FRACTIE: PvdA Maastricht 

ontwikkelingen voor de komende 5 jaar. Zo nee, is de economische samenwerking 
zuid Limburg voornemens een dergelijke samenwerking aan te gaan? 

Antwoord:  

  
 

FRACTIE: PvdA Maastricht 

  

Vraagnummer:  17 

Pagina: 29 

Vraag: Wij vragen ons af of er nog ontwikkelingen rond SIMM zijn? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  18 

Pagina: 30  

Vraag: Hoe vorderen de acties om interessante bedrijven aan Maastricht/Limburg en de 
euregio te koppelen, zodat de studenten minder redenen hebben onze regio te 
verlaten. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  19 

Pagina: 30 

Vraag: Op welke wijze stimuleert Maastricht vastgoedpartijen om ruimte te bieden aan 
creatieve makers. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  20 

Pagina: 30 

Vraag: Zijn er vorderingen te melden om de internationale verbindingen (Euregio) te 
verbeteren? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  21 

Pagina: 36 

Vraag: Kunt u ons aangeven wat de gemiddelde bezettingsgraad is van de hotelkamers in 
Maastricht? Zakelijk en toeristisch? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  22 

Pagina: 63 
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FRACTIE: PvdA Maastricht 

Vraag: Op welke manier proberen wij in Maastricht de arbeidsparticipatie te verhogen? (er 
is wel een lichte verbetering te zien de laatste jaren). 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  23 

Pagina: 63 

Vraag: Het aantal jongeren tot 18 jaar welke jeugdhulp hebben is weliswaar hoger dan het 
landelijke gemiddelde, maar is wel sterk gedaald. Wat ligt ten grondslag aan die 
daling? 

Antwoord:  

  

  

Vraagnummer:  24 

Pagina: 63 

Vraag: Het aantal inwoners dat een maatwerk arrangement ligt al jaren hoger dan het 
landelijke gemiddelde. Wat ligt ten grondslag aan die hogere cijfers? 

Antwoord:  

  
 

Vraagnummer:  25 

Pagina: 65 

Vraag: Kunt u ons aangeven of de ontwikkeling van wijken in onze stad met name 
achterblijft in wijken met veel sociale huurwoningen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  26 

Pagina: 65 

Vraag: Verwijzend naar de vorige vraag. Kunnen wij deze sociaal economische tweedeling 
tegen gaan? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  27 

Pagina: 65 

Vraag: Kunt u aangeven of de zelfredzaamheid van onze burgers afneemt nu de 
economische omstandigheden aan het wijzigen zijn? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  28 

Pagina: 65 

Vraag: Zien wij binnen onze organisatie dat het aantal mensen dat voor financiële hulp 
aanklopt toenemen? 
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FRACTIE: PvdA Maastricht 

Antwoord:  

  
 

FRACTIE: PvdA Maastricht 

  

Vraagnummer:  29 

Pagina: 66 

Vraag: Wij zien het dubbele aantal cliënten dan begroot welke gebruik maken van 
maatjesprojecten schuldhulpverlening. Zal dit een tendens zijn die blijft? Zo ja, hoe 
zorgen wij dat wij deze stijgende vraag kunnen beantwoorden? 

Antwoord:  

  

 

Vraagnummer:  30 

Pagina: 66 

Vraag: Heeft u er zicht op hoeveel kinderen in Maastricht momenteel in armoede leven. In 
2021 waren dit er ca. 2000 (motie PvdA 14 juli 2021) en in 2030 de wens niet hoger 
te zitten dan 1000. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  31 

Pagina: 67 

Vraag: Zijn er al resultaten bekend door het opstellen van het "convenant 
beschermingsbewind Maastricht Heuvelland 2023-2026"? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  32 

Pagina: 108 

Vraag: Van 2018 tot 2022 zijn de woonlasten in Maastricht voor gezinnen gemiddeld 35% 
gestegen. Landelijk liggen deze cijfers voor vergelijkbare gezinnen op 20%. Waar 
komt dit verschil vandaag? Dit is ook terug te zien op pag. 174 Belastingcapaciteit 
109%. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer:  33 

Pagina: 216/217 

Vraag: Wordt er gewerkt aan een oplossing om onze wegen (welke de laatste jaren enkel 
opgelapt zijn) weer op een deugdelijk niveau te krijgen?  

Antwoord:  
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Vraagnummer:  34 

Pagina: 216/217 

Vraag: Heeft er ook een herijking plaatsgevonden van de trottoirs in onze stad?  

Antwoord:  

  
 

FRACTIE: PvdA Maastricht 

  

Vraagnummer: 35 

Pagina: 51 

Vraag: Hoeveel bezoekers hadden het Theater aan het Vrijthof, Natuurhistorisch Museum 
en Centre Ceramique respectievelijk in 2022? 

Antwoord:  

  

  

Vraagnummer: 36 

Pagina: 111 

Vraag: Kunt u toelichten bij welke wijkgerichte projecten de voortgang achterbleef in 2022 
en (kort) want de stand van zaken van de voortgang nu is?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 37 

Pagina: 112 

Vraag: Kunt u toelichten wat de kosten van project Belfort (niet KKC) inhouden en of het 
uw intentie/planning is het projectplan nog steeds voor de zomer van 2023 aan de 
raad voor te leggen? Zo niet, wanneer wel?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 38 

Pagina: 113 

Vraag: Gaat u (nu ons programma studentenstad ook het MBO betreft) bij het overleg over 
studentenaantallen en studentenhuisvesting ook het VISTA betrekken?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 39 

Pagina: 130/145 

Vraag: De parkeerinkomsten zijn in 2022 veel lager uitgevallen dan was begroot (ook na 
wijziging). U schrijft dit toe aan personele onderbezetting, maar ook aan een forse 
daling van de betalingsbereidheid. Hoe verklaart u deze daling? Waarom zijn 
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mensen minder bereid te betalen voor het parkeren van hun voertuig (anders 
gezegd: waarom zijn ze méér bereid het risico op een boete te lopen)? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 40 

Pagina: 130/145 

Vraag: Hoe worden de lagere parkeerinkomsten van 1 miljoen hersteld? En binnen welke 
termijn? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 41 

Pagina: 302 

Vraag: Kunt u toelichten waarom er maar relatief weinig gebruik is gemaakt van de 
regeling ‘Ondersteuningsregeling gemeenschapshuizen’?  

Antwoord:  

  
 

FRACTIE: PvdA Maastricht 

  

Vraagnummer: 42 

Pagina: 84 

Vraag: Wat houden de ‘wijzigingen in de afwegingsaders betreffende de SMI’s’ in? Hoeveel 
unieke kinderen hebben in 2022 een SMI ontvangen? Uit hoeveel gezinnen 
kwamen deze kinderen? Wat bedoelt u in dit stukje tekst met ‘combinatie wet 
kinderopvang (WKO en kinderopvangtoeslag’? Die twee zijn toch hetzelfde? Gaat 
het om een combinatie van WKO en SMI? Zo ja, voor hoeveel kinderen is deze 
combinatie toegepast? 
Hoeveel (unieke) peuters hebben in Maastricht dankzij een SMI met 2 jaar kunnen 
instromen in de peuteropvang/VVE-programma alvorens zij vanaf 2,5 jaar recht 
hadden op de VVE-subsidie (16u/week)? 
Voor hoeveel (unieke) peuters heeft u vanaf 2,5 jaar boven op de 16u/week extra 
uren vanuit een SMI vergoed zodat het kind méér dan 16u/week naar de opvang 
kon? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 43 

Pagina: 300/301 

Vraag: In de gemeenterekening van 2021 was in bijlage 5 ‘overzicht subsidies’ ook een 
bedrag (onder programma 6) opgenomen voor de kindgebonden financiering 
(€2.453.093 beschikt in 2021). Ervan uitgaand dat dit in 2022 is veranderd naar 
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FRACTIE: PvdA Maastricht 

  

‘subsidie peuterwerk’ de volgende vraag: hoeveel van deze subsidie is uitgekeerd 
(aan kinderopvang organisaties) ten behoeve van de uren VVE waar kinderen vanaf 
2,5 jaar met een VVE-indicatie recht op hebben? 
Hoeveel unieke peuters hebben in 2022 deelgenomen aan het VVE-programma? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 44 – Verkeer, Vervoer en Waterstaat 

Pagina: 19 

Vraag: Wat is de oorzaak dat de lasten voor openbare verlichting hoger zijn dan geraamd? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 45 – Verkeer, Vervoer en Waterstaat 

Pagina: 19 

Vraag: Er wordt gemeld dat het voordeel op de apparaatskosten (deels) is ontstaan door 
vacatureruimte bij de prikdienst van Stadsbeheer, t.w.v. 0,465 miljoen euro.  
Hoe vertaalt dat naar werkuren/ FTE; m.a.w. om hoeveel vacatures gaat het hier? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 46 – Verkeer, Vervoer en Waterstaat 

Pagina: 19 

Vraag: Hoe kan met een zo grote vacatureruimte (dus minder inzet van bijv. personeel van 
prikdienst?) toch het gerealiseerde niveau van CROW hoger zijn dan begroot. 

Antwoord:  

Vraagnummer: 47 – Verkeer, Vervoer en Waterstaat 

Pagina: 19 

Vraag: Was de schade aan de verkeersregelinstallaties volledig onverwacht en onvoorzien? 
Zo nee, waarom wordt daar niet een bedrag voor begroot. Zo ja, is het verstandig 
om hier voortaan een bedrag voor te begroten? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 48 - Economie 

Pagina: 31 

Vraag: Wat is de oorzaak van de per saldo hogere lasten voor Creatieve Maakindustrie? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 49 – Volksgezondheid en milieu 

Pagina: 92 (en 97) 

Vraag: Zijn de cijfers voor 2022 voor huishoudelijk (rest)afval in kg per inwoner inmiddels 
bekend? Zo nee, waarom niet? Zo ja, wat betekent dit voor de realisatiecijfers? 

Antwoord:  
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FRACTIE: PvdA Maastricht 

  

  

Vraagnummer: 50 – Volksgezondheid en milieu 

Pagina: Wat is de oorzaak/ uitleg van kosten voor hogere indexering en verlofsparen bij de 
GGD? 

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 51 – Volksgezondheid en milieu 

Pagina: Wat is de rol van/uitleg over “areaalontwikkeling” in relatie tot hogere (0,720 mln.) 
opbrengsten reinigingsheffingen? 

Vraag:  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 52 

Pagina: 63 sociaal domein 

Vraag: Wat is de oorzaak dat er nu halverwege 2023 vele gegevens over 2022 niet bekend 
zijn? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 53 

Pagina: 68 

Vraag: Wat is de oorzaak dat de subsidie aanvraag van Trajekt aangaande jeugd en 
jongerenwerk lager is dan begroot? De problematiek is immers groter geworden in 
deze doelgroep. Dan is het toch juist wenselijk dat je meer preventief investeert en 
niet minder? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 54 

Pagina: 70/71 

Vraag: Het voordelige resultaat komt deels door het minder inzetten van personeel op de 
WMO. Hierbij wordt er geanticipeerd op de toekomstige ontwikkelingen rondom 
beschermd wonen. Levert dit geen problemen op bij de capaciteit en werkdruk van 
betreffende medewerkers? Het aantal aanvragen verminderd immers pas naar 
invoering van de aanpassing begeleid wonen. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 55 

Pagina: 70/71 

Vraag: Het voordelige resultaat komt deels door het minder inzetten van personeel op de 
WMO. Hierbij wordt er geanticipeerd op de toekomstige ontwikkelingen rondom 
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FRACTIE: PvdA Maastricht 

  

beschermd wonen. Levert dit vertraging op bij de toegang van de WMO voor de 
burgers? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 56 

Pagina: 84/85 

Vraag: Uit de gegevens blijkt dat er in Maastricht veel dakloze jongeren zijn. Loket housing 
biedt een oplossing bij een huisvesting vraag in combinatie met een 
begeleidingsvraag. Wat doen we met de dakloze jongeren tussen 18 en 28 die 
uitsluitend een huisvestingsvraag hebben???? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 57 

Pagina: 87 

Vraag: Wat doet de gemeente preventief om huislijk geweld tegen vrouwen te 
voorkomen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 58 

Pagina: 12 

Vraag: De uitgaven voor het project ‘vastgoed in beeld’ (onder de noemer van rijksproject 

'ondermijning') worden volledig gedekt door de ontvangen rijksmiddelen. Per saldo 

heeft dit geen resultaat effect. 

Vraag: heeft de aanpak vastgoed in beeld succes? Kunt u resultaten benoemen. 
Antwoord:  

  

Vraagnummer: 59 

Pagina: 9 

Vraag: Aantal diefstallen uit woning per 1.000 inwoners2b  3,5  2,9  1,8  1,1  1,4  1,5  

Vraag: het aantal diefstallen uit woningen is weer stijgend. Wordt er weer samen 
met netwerkpartners en buurtbewoners projectmatig gewerkt aan preventie in de 
buurten?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 60 

Pagina: 11 

Vraag:  
Het structureel actueel houden van ons instrumentarium ter uitvoering van het 
veiligheidsbeleid.  

Vraag: Kunt u dit verduidelijken? Mogelijk voorbeelden geven. 

Antwoord:  
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FRACTIE: PvdA Maastricht 

  

  

Vraagnummer: 61 

Pagina: 13 

Vraag: 2022Crisisbeheer en brandweer (1.1)10.11210.58211.086504N  
Vraag: de kosten brandweer zal stijgen door de FLO en vervolgens het opleiden van 
nieuwe instroom. Heeft u een beeld van de uitstroom komend jaar en de verwachte 
instroom van brandweermensen? 
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 62 

Pagina: 20 

Vraag:  
Fietshandhaving.  
Met een gerichte handhaving op weesfietsen, fietswrakken en fout gestalde fietsen 

bij hotspots beperken we de overlast van geparkeerde fietsen. 

Vraag: wordt er nog frequent dagelijks gehandhaafd? de weerbarstige dagelijkse 

praktijk laat zien dat er nog steeds veelvuldig fietsen wild gestald worden. Denkt u 

buiten meer handhaven nog aan andere oplossingen?  
Antwoord:  

  

Vraagnummer: 63 

Pagina: 21 

Vraag: Voorbereidende werkzaamheden voor 
de realisatie van P+R-voorziening 
(bijvoorbeeld P+R Via Regia, P+R 
Maastricht Noord).  
 

P+R Via Regia  
Studie is opgestart en hangt samen 
met de gebiedsontwikkeling van het 
Winkelcentrum Brusselsepoort.  
 
Vraag: bij locatie Via Regia wordt dan 
gedacht aan Dousberg omgeving vm 
zwembad? 

 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 64 

Pagina: 21 

Vraag:  
Onderzoek naar P+R-locatie in omgeving 
Europaplein.  
 

Deze ambitie is doorgeschoven naar 
2023.  
 
Vraag: Het is medio 2023, hoe staat 
het er mee?  

 

Antwoord:  

  


